



موانئ أبوظبي ABU DHABI PORTS

Port Circular

تعميم الميناء

Subject: Following Traffic Rules

الموضوع: الإلتزام بقواعد وأنظمة المرور

To: All Ports Users

إلى: جميع مستخدمي الموانئ

It has been noticed recently that there are some violations to traffic rules within Abu Dhabi Ports campus. Some of the violations for example – without limitation:

- Parking the car in the sidewalks
- Obstruction of traffic and parking behind vehicles
- Parking in the determined ones' parking area
- Parking the car in the places dedicated to fire nozzles

All employees, visitors, and tenants should follow the traffic rules and Abu Dhabi Ports' rules to ensure safety to all.

Kindly note that necessary legal actions will be taken against the violators.

In case you would like to report for any violations, please call Abu Dhabi Ports control room on: 800 11 22; if you require any further clarification, please do not hesitate to contact the customer service department via: customerservice@adports.ae

لوحظت في الآونة الأخيرة بعض التجاوزات لقواعد وأنظمة المرور في مواقع العمل التابعة لموانئ أبوظبي، نذكر على سبيل المثال (وليس الحصر):

- الوقوف على الأرصفة المخصصة لعبور المشاة
- عرقلة حركة السير والوقوف خلف المركبات
- الوقوف في المواقع المخصصة لأصحاب الهمم
- الوقوف في الأماكن المخصصة لفوهات الحريق

لذلك نؤكد على جميع الزوار والعاملين في الموانئ بضرورة الإلتزام التام بقواعد وأنظمة المرور وتشريعات موانئ أبوظبي لضمان سلامة الجميع. هذا وسيتم إتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة ضد المخالفين لهذه الأنظمة.

في حال ملاحظة أية مخالفات، يرجى التواصل مع غرفة التحكم والسيطرة للموانئ على الهاتف رقم: 800 11 22، ولزائد من الاستفسارات يرجى التواصل مع قسم خدمة العملاء عبر البريد الإلكتروني: customerservice@adports.ae


مكتوم الحوقاني
Maktoum Al Houqani
رئيس إدارة التشريعات
Chief Corporate Authority Officer